
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Krnej zo dňa 24.06.2025 na Obecnom úrade 
v Krnej 

 

 

Prítomní: Michal Senko - starosta obce 

                 Adam Hámorník, Ján Novodomský , Ing. Katarína Vitézová - poslanci 

             

Program: 1. Otvorenie, schválenie programu  

                  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

                  3. Záverečný účet obce Krná za rok 2024 - schválenie 

                  4. Individuálna výročná správa obce Krná za rok 2024 - schválenie 

                  5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie II. polroka 2025 

                  6.  Správy o výsledku kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Krná na obdobie I. 
polroka 2025 

                  7.  Rôzne 

                  8. Návrh na uznesenie 

                  9. Záver 

 

K bodu č. 1  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva starosta Michal Senko otvoril, privítal prítomných a prečítal 
program zasadnutia OZ .  

Obecné zastupiteľstvo predložený program schválilo. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Hámorník, Novodomský, Ing. Vitézová 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

K bodu č. 2  

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví Ing. Vitézová,  overovatelia Novodomský  a Hámorník.   

Hlasovanie: 

Za: 3 Hámorník, Novodomský, Ing. Vitézová 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   



K bodu č. 3  

Záverečný účet obce Krná za rok 2024 - schválenie 

Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh záverečného účtu obce Krná za rok 2024. Návrh 
bol zverejnený na informačnej tabuli v obci, ako aj na web stránke dňa 04.06.2025. Pripomienky 
k záverečnému účtu neboli doručené. Prebytok hospodárenia vo výške 1 322,35 EUR navrhuje použiť 
na tvorbu rezervného fondu. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo záverečný účet obce Krná za rok 2024 ako aj použite prebytku 
hospodárenia vo výške 1 322,35 EUR na tvorbu rezervného fondu. 

Za: 3 Hámorník, Novodomský, Ing. Vitézová 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

Keďže hlavná kontrolórka sa zo zdravotných dôvodov ospravedlnila, starosta obce predložil prítomným 
poslancom stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce Krná za rok 2024, v ktorom 
odporúča poslancom návrh záverečného účtu obce Krná za rok 2024 schváliť s výrokom – celoročné 
hospodárenie schvaľuje bez výhrad. 

Obecné zastupiteľstvo stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu zobralo na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Hámorník, Novodomský, Ing. Vitézová 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

K bodu č. 4  

Individuálna výročná správa obce Krná za rok 2024 - schválenie 

Starosta obce predložil poslancom individuálnu výročnú správu obce Krná za rok 2024. Obecné 
zastupiteľstvo individuálnu výročnú správu obce Krná za rok 2024 zobralo na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Hámorník, Novodomský, Ing. Vitézová 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

K bodu č. 5 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie II. polroka 2025 

Starosta obce predstavil plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na obdobie II. polroka 2025. 
Tento plán bol zverejnený aj na webovej stránke ako aj na úradnej tabuli v obci. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na obdobie II. polroka 
2025. 



Hlasovanie: 

Za: 3 Hámorník, Novodomský, Ing. Vitézová 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

K bodu č. 6 

Správy o výsledku kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Krná na obdobie I. polroka 2025 

Starosta obce informoval poslancov o správach k vykonanej kontrole podľa schváleného plánu na I. 
polrok 2025. Hlavná kontrolórka pani Bc. Nikola Popovič v správe o výsledku kontroly evidencie 
sťažností a petícií odporučila vypracovať  a prijať smernicu o vybavovaní petícií v obci Krná, ktorá bude 
upravovať postup pri podávaní a vybavovaní petícií. Starosta smernicu vypracoval a predložil 
prítomným poslancom. Ďalej v správe o výsledku kontroly uznesení obecného zastupiteľstva 
odporučila pri vypracovávaní a prijímaní uznesení postupovať v súlade so zákonom a metodickými 
postupmi MINV SR. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo túto informáciu na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Hámorník, Novodomský, Ing. Vitézová 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

K bodu č. 7  

Rôzne 

Na poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva odporučila hlavná kontrolórka obce prijať plán 
zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2025. Tento plán starosta vypracoval, bol zverejnený aj na 
web stránke obce ako aj na úradnej tabuli v obci. Obecné zastupiteľstvo schválilo plán zasadnutí OcZ 
na rok 2025. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Hámorník, Novodomský, Ing. Vitézová 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

Ďalej hlavná kontrolórka na poslednom zasadnutí OcZ odporučila skrátiť lehoty v rokovacom poriadku 
z 10 dní na menej. Starosta obce vypracoval nový rokovací poriadok a tieto lehoty upravil na 3 dni. 
Nový rokovací poriadok predložil prítomným poslancom.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo rokovací poriadok obce Krná. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Hámorník, Novodomský, Ing. Vitézová 

Proti:   



Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

Starosta navrhol, aby sa mu schválila suma 200 EUR mesačne na bežné výdavky obecného úradu bez 
schválenia obecného zastupiteľstva. Poslanci voči tomuto návrhu nemali námietky.  

Poslanec Hámorník navrhol, aby starosta kontaktoval firmu MaNet ohľadom kamerového systému pre 
obec ako aj vyhotovenie cenovej ponuky a projektu. Pre obec by boli potrebné aspoň 3 kamery 
osadené na začiatku dediny, na námestí a na konci dediny. Poslanec Novodomský poskytol kontakt na 
pána Barnuša.  

Starosta informoval poslancov, že kosačka, s ktorou sa kosí dedina, už nie je v najlepšom stave. Rád by 
zakúpil novú. Poslankyňa Vitézová sa vyjadrila, že kým kosačka funguje, tak by nekupovala novú, ale 
zároveň by sa starosta mohol informovať, či by sa nedali vybaviť nejaké peniaze na kosačku cez MAS 
Hornohrad prípadne cez nejaký projekt. Poslanci upozornili starostu, aby sa vyhýbal kosačkou 
nerovným terénom a na dokášanie používal krovinorez, ktorý obec vlastní. Tiež ho upozornili, že 
v rozpočte na novú kosačku nie sú vyhradené peniaze. Poslanci navrhli, aby sa nekosili nevyužívané 
plochy tak často.  

Starosta navrhol, že by chcel odmenu 1 000 EUR za kosenie cintorína a obce. Uviedol, že minulý rok sa 
na cintorín a verejnú zeleň dalo 1 700 EUR, čiže obec by stále ušetrila 700 EUR. Poslanec Novodomský 
aj Ing. Vitézová sa vyjadrili, že je to vysoká suma za kosenie, keďže k odmene 1 000 EUR je potrebné 
pripočítať odvody plus doterajšie opravy kosačky. Starosta nepredložil žiadnu evidenciu kosenia ani 
ostatného spotrebovaného materiálu, k čomu ho vyzval poslanec Hámorník, poslanci nevyhodnotili 
tento jeho návrh úsporný pre obec. Poslanci si myslia, že keď starosta počas úradných hodín 
nevykonáva ekonomické a administratívne práce, môže sa podieľať na údržbe zelene, čím by reálne 
vznikla úspora na výdavkoch za kosenie. Tak starosta uviedol, že myslel 1 000 EUR v hrubom, že 
prípadne majú navrhnúť oni svoju predstavu do ďalšieho zastupiteľstva. 

Ďalej sa starosta opýtal poslancov, ako budeme riešiť palivové drevo na zimu.  Navrhol zakúpiť palivo 
v dĺžkach – vlákninu, na čo mu poslanec Novodmský odpovedal, že kto to drevo spracuje. Starosta 
odpovedal že on. Nato sa poslanec Novodomský vyjadril, že za to bude chcieť zase odmenu a navrhol 
aby sa ostalo pri starom spôsobe príprave dreva, čiže kúpiť metrovinu a popíliť na cirkuláre. Starosta 
sa vyjadril, že on za spracovanie dreva finančnú odmenu brať nebude. Zároveň to s poslancom 
Hámorníkom prepočítali a vláknina by stála menej ako metrovina. Poslanci ponúkli svoju pomoc pri 
pílení dreva.                                                                                                               

K bodu č. 8  

Návrh na uznesenie 

Návrh na uznesenie predložila Ing. Vitézová.  Uznesenie  č. 4/2025 poslanci schválili a je priložené 
k zápisnici. 

Za: 2                                                                      Proti: 0                                               Zdržal sa: 0 

K bodu č. 9 

Záver  

Starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

               

Zapísala: Ing. Vitézová                                                                     Overovatelia: Novodomský Ján 

                                                                                                                                      Hámorník Adam             


